

进口三色尼龙毛眼影刷与匀粉刷

产品名称	进口三色尼龙毛眼影刷与匀粉刷
公司名称	义乌市卓玛化妆毛刷厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:ALLANO 规格:5-10mm 材质:进口三色尼龙毛
公司地址	义乌市义亭镇友谊路9号
联系电话	86 0579 85818166

产品详情

品牌	ALLANO	规格	5-10mm
材质	进口三色尼龙毛	适用范围	女士
种类	毛刷		

匀粉刷天然上乘的松鼠尾毛，触感无比嫩滑且弹性极好，适合凹陷部位，表现渐层与阴影，打造鼻侧及眼窝的层次，突出双眼神采亦亦。

be made of the superior natural squirrel tail hair , the tactility is extreme silky soft and smooth, also has extreme good elasticity, it is fit for the sunk parts, and can presents gradual color levels and shade, create gradations for nose sides and eye socket, stand out the energy and vitality of your eyes.

眼影刷上乘的天然貂毛弹性极佳，适合为眼影添加基础色，呈现柔和细致的渐层效果。

be made of the superior natural sable hair ,has extreme good elasticity, it is fit for adding basic colors for eye shadow and presents gentle and exquisite effect of gradual color levels.

眼影刷上乘的天然貂毛弹性极佳，独特的毛形设计，方便集中力道，能精致表现眼部彩妆重点，可呈现细腻的眼妆效果。

be made of the superior natural sable hair ,has extreme good elasticity, the unique hair shape design is convenient for focusing the strength and exquisitly show the focal point of eye sides cosmetics, also can present the delicate effect

眼影刷上乘的天然貂毛弹性极佳，1cm刷宽的黄金比例，恰好覆盖整个眼窝的眼影上妆，更易于初学者

对眼影的精准把握。

be made of the superior natural sable hair ,has extreme good elasticity, while making up ,the golden proportion of 1 cm (brush width) is exactly covering the whole eye shadow of eye socket ,it is much easier for the make-up green hands to handle the accuracy of eye shadow

眼影刷上乘的天然貂毛弹性极佳，小号眼影刷，是最畅销的刷具之一，能精准的修饰眼部细微的结构，也可用于描画烟熏妆。

be made of the superior natural sable hair ,has extreme good elasticity, the small size eye shadow brush is one of the best-selling brushes, it can embellish the subtle structures of eye sides and delineate the smoky eyes.

眼影刷上乘的天然貂毛弹性极佳，独特的斜头设计，适合表现眼影的轮廓和层次。

be made of the superior natural sable hair ,has extreme good elasticity, the unique design of inclined brush head is fit for presenting the contour and gradations

眼线刷上乘的天然貂毛弹性极佳，扁平刷头设计,配合眼线膏或水溶性眼线使用，勾画眼睛轮廓，描绘、晕染眼线；亦可用于下眼睑部位上色，让眼妆更加完美，细致。

be made of the superior natural sable hair ,has extreme good elasticity, the flat design brush head can be used with matching eyeliner or the water soluble eye line to draw the outline of the eyes and delineate, smudge the eye lines; also can be used to coloring down-eyelid sides, makes your eye making-up perfecter and more exquisite.

精细眼线刷天然上乘的貂毛，弹性极佳且软硬适中的毛尖,能精确容易地勾绘出纤细清爽的眼线。

be made of the superior natural sable hair, has extreme good elasticity and the mid-hardness burr point can be easily used to delineate out the ultrafine and clean eye lines exactly.

眉刷天然稀少的獾子毛软硬适中，适用于眉粉，斜形刷头最适合描绘眉毛线条，同时能给眉毛轮廓定位，突出的角度可清楚地美化眉型。

be made of natural and infrequent water mongoose hair ,middle hardness, is used with eyebrow powder, the inclined brush head is most suitable for delineating the lines of eyebrow and at the same time can fix the position for your eyebrows ' contour , the salient angle can beautify the eyebrow shape clearly.